

Intendance

21 decembre 2025
4e dimanche de l'Avent

« Quand Joseph se réveilla, il fit comme l'ange du Seigneur lui avait ordonné et prit sa femme chez lui. »
Matthieu 3, 24

Placer toute notre confiance dans le Seigneur sans rien attendre en retour. S'efforcer de mettre Dieu au premier plan dans toutes choses et de le suivre où qu'il nous mène. Joseph était un modèle de ces piliers de notre foi. Alors que nous nous préparons à la naissance de notre Seigneur, prions pour avoir la force et le courage d'être un modèle de disciple, tout comme Joseph l'était.



Stewardship

December 21, 2025
4th Sunday of Advent

"When Joseph awoke, he did as the angel of the Lord had commanded him and took his wife into his home."
Matthew 3:24

Putting our complete trust in the Lord without expecting anything in return. Striving to put God first in all things and follow Him wherever He may lead us. Joseph was a model of these pillars of our faith. As we prepare for the birth of our Lord, pray for the strength and courage to be a model of discipleship, just as Joseph was.

Father Gregory will be celebrating his 23rd anniversary of his ordination to the priesthood on December 21. He was ordained in 2002.
God Bless you Father Gregory!!!

Intendance

28 decembre 2025
La Sainte Famille de Jésus, Marie et Joseph

« Et quoi que vous fassiez, en parole ou en acte, faites tout au nom du Seigneur Jésus, en rendant grâce à Dieu le Père par lui. »
COLOSSIENS 3:17

Rendre grâce à Dieu et utiliser nos paroles et nos actions pour rendre toute la gloire à Dieu est le fondement d'un mode de vie axé sur l'intendance. Nous avons été créés à l'image et à la ressemblance de Dieu, la gratitude et la générosité sont inscrites dans notre ADN. En tant que fils et filles bien-aimés de Dieu, nous faisons tous partie de la famille de Dieu. Utiliser nos dons pour aider les autres est notre cadeau en retour à Dieu et contribue à faire grandir le Corps du Christ ici sur terre et à établir un chemin vers le ciel pour chacun d'entre nous.



Stewardship December 28, 2025

The Holy Family of Jesus, Mary & Joseph

"And whatever you do, in word or in deed, do everything in the name of the Lord Jesus, giving thanks to God the Father through him."
Matthew 3:10

Giving thanks to God and using our words and actions to give all glory to God is the foundation of living a stewardship lifestyle. We were made in God's image and likeness, gratitude and generosity is in our DNA. As beloved sons and daughters of God, we are all part of God's family. Using our gifts to help others is our gift back to God and helps grow the Body of Christ here on earth and establishes a pathway to heaven for each of us.

PAROISSE SAINT-ADOLPHE PARISH

C.P (BOX 10) 402 MAIN ST
SAINT - ADOLPHE, MB R51 1A1

OFFICE: 204-883-2658
COURRIEL/EMAIL: stadolphe@hotmail.com

abbé / Father Gregory Koosi Djiba
431 - 337 - 6700

Le 20 décembre 2025 - 3 janvier 2026

December 20, 2025 - January 3, 2026

conseil paroissial de finances/Parish Finance Council (PFC)

président Chair: David Boisjoli
trésorier Treasurer: James Bartlett
secrétaire Secretary: Ann Blonski
stadolphefinancecouncil@gmail.com

conseil Pastoral Paroissial (CPP):

président Chair: Christine Natividad 204-881-8366

coordinateur du catechism/Catechism Coordinator:

Robyn Verrier: 204-381-3933

directeur musical/Music Director:

Marie Reine Bartlett 204-399-1282

Heures de Messe/Mass Hours

français/French Mass:

Samedi à 19h00/ Saturday at 7pm

anglais/English Mass:

Dimanche à 11h15/Sunday at 11:15am

heures de bureau/Office hours:

mardi 8h30 à 16h00 Tuesday 8:30 - 4:00

jeudi 8h30 à 16h00 Thursday 8:30 - 4:00

assistance admin/Admin Assistant - Rebecca Okell

Parish Pastoral Committee (PPC) Corner:

Next Meeting : January 7, 2026 @7pm Ste Therese Hall

The PPC wishes you all a Blessed Christmas and Happy New Year.
The next Bible study will be January 11th, 2026 second Sunday of January.



Parish Finance Council (PFC) :

Next Meeting : January 13, 2026
@ 7pm, Ste Therese Hall

Catechism Corner:

Catechism Class: January 4 & 18, 2026

Youth Mass: No December Youth Mass



Sam/Sat	dec 20 Dec	19h00 (FR)	✝Marjolaine Jackson	par le famille Jackson
Dim/Sun	dec 21 Dec	11:15am	FOR THE PEOPLE	
Mer/Wed	dec 24 Dec	5:00 pm (En)	Christmas Concert - English	
Mer/Wed	dec 24 Dec	5:30pm (En)	✝Vi Pelletier	Funeral Offering
Mer/Wed	dec 24 Dec	19h00 (Fr)	La musique sera jouée	
Mer/Wed	dec 24 Dec	19h30 (Fr)	✝Hubert Brodeur	Funeral Offering
Jeu/Thu	dec 25 Dec	11:15am Bilingual	✝Bernard Blanchette	Claudette Blanchette
Ven/Fri	dec 26 Dec	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
Ven/Fri	dec 26 Dec	9h00/9:00 am	✝Marc Soucy	Funeral Offering
Sam/Sat	dec 27 Dec	19h00 (Fr)	✝Jacinthe Shand	Ian Shand
Dim/Sun	dec 28 Dec	11:15 am (En)	✝Armand Legault	Janet Dupuis
Mer/Wed	dec 31 Dec	9h00/9:00am	✝Marc Soucy	Funeral Offering
Jeu/Thu	jan 1 Jan	11:15am Bilingual	✝Vi Pelletier	Funeral Offering
Ven/Fri	jan 2 Jan	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
Ven/Fri	jan 2 Jan	9h00/9:00 am	✝Hubert Brodeur	Funeral Offering
Sam/Fri	jan 3 Jan	9h00 (Fr)	✝Elaine Huberdeau	Funeral Offering

Nativité du Seigneur

Le Dieu qui vient dans le monde

Dans l'obscurité de notre monde, le Seigneur vient parmi nous sous la forme d'un nouveau-né couché dans une crèche. Qui aurait pu s'attendre à la venue d'un Dieu si humble, si fragile, si proche de nous ?

Nativity of the Lord

The God who comes into the world

In the darkness of our world, the Lord comes among us in the person of a new born baby lying in a manger. Who could have expected the coming of a God so humble, so fragile, so close to us?



decembre
Avent

Dévotion de la semaine - **Amour**

La quatrième semaine de l'Avent est celle de la bougie de l'amour. Également appelée « bougie de l'ange », c'est au cours de cette quatrième semaine de l'Avent que nous méditons sur le don suprême de l'amour : Jésus-Christ. Jésus est notre véritable exemple d'amour, et il est venu nous enseigner à aimer Dieu et notre prochain.

December
Advent

Devotion of the Week - **Love**

The fourth week of Advent is the candle of love. Also known as the "angel candle," it is in this fourth week of Advent that we reflect on the ultimate gift of love - Jesus Christ. Jesus is our true example of love, and He came to teach us to love God and others.

Prière pour allumer la quatrième bougie - L'amour : « Père céleste, alors que nous allumons la quatrième bougie de l'Avent, celle de l'amour, que ton amour nous inspire à nous aimer les uns les autres comme tu nous as aimés. Que ton amour guide nos actions et nos paroles. Au nom de Jésus, nous prions. Amen. »

Prayer for Lighting the Fourth Candle - Love: "Heavenly Father, as we light the fourth Advent candle of love, may your love inspire us to love one another as you have loved us. Let your love guide our actions and words. In Jesus' name, we pray. Amen."

Voeux de Noël et du Nouvel An / Christmas & New Year Wishes

« Je vous apporte de bonnes nouvelles de grande joie pour tout le peuple ; il vous est né aujourd'hui dans la ville de David, un Sauveur, qui est le Christ, le Seigneur » (Luc 2:10-11). Noël, c'est Dieu qui descend du ciel sous forme humaine pour vivre parmi les humains en la personne de Jésus et apporter salut, espérance, amour et paix. Que l'Enfant-Enfant remplisse vos foyers et vos vies de joie éternelle, d'amour et de paix. Et que le Nouvel An 2026 vous apporte bénédictions sur bénédictions, une santé parfaite, de nouvelles réussites et de nombreuses inspirations dans vos vies.

“I bring you good news of great joy for all the people; today in the town of David a Savior has been born to you; he is Christ the Lord” (Luke 2:10-11). Christmas is God coming down from heaven in human form to live among humans in the person of Jesus and bring salvation, hope, love, and peace. May the Child fill your homes and lives with eternal joy, love, and peace. And may the New Year 2026 bring you blessings upon blessings, perfect health, new successes, and many inspirations in your lives.

Joyeux Noël et bonne année 2026 ! / Merry Christmas and Happy New Year 2026!
de l'abbé Gregory / from Father Gregory

Office Hours over the Holidays

December 23, 2025 - 8:30am to 4pm
December 30, 2025 - 8:30am to 4pm
January 2, 2026 - 8:30am to 4pm

